

NEW ANSER-ARES BEST BOOK AWARD: Call for Nominations

Beginning in 2014, the Association for Nonprofit and Social Economy Research (ANSER) will award a prize for the best the book on the social economy sector in Canada published during the three calendar years preceding the year of the award (copyright 2011, 2012 or 2013).

Criteria for nomination

- Nominated books may be on any sectors of the Canadian social economy. For example: policy issues in the sector; sector/state relations; volunteerism; governance; sustainability and capacity building in nonprofit organizations.
- They may contribute to the advancement of theory, concept development, research or practice and be in the form of monographs, textbooks, journalistic accounts or guides.
- They may focus on the sector as a whole or subsectors within it and may be written from the perspective of any one of a number of disciplines such as economics, public administration, law, political science, management, social work, history, sociology and anthropology.
- They should focus primarily on the Canadian setting.
- Single and co-authored books are eligible though not collections of readings or articles. Authors need not be Canadian citizens or landed immigrants.

Nomination Process

Nominations are welcome from individuals or publishers. If you have published a book in the past three years or read one that you feel was exceptional, please consider nominating it for this new award.

Nominations should be sent by e-mail to luct@unb.ca by **JANUARY 31, 2014** and should contain the following information:

Book Title

Author(s)

Date of publication

Publisher and publisher's address and contact information

ISBN#

Very brief statement as to why this book deserves consideration.

The award will consist of a commemorative certificate and a one year free membership in ANSER. The winner(s) of the award will be honored guest(s) at the Annual Banquet of the Association at which the award will be presented in May 2014.

Luc Thériault, ANSER Award Committee Chair

ANSER-ARES PRIX DU MEILLEUR LIVRE: Appel de candidatures

En 2014, l'Association de recherche des OSBL et de l'économie sociale (ARES) décernera un prix pour le meilleur livre canadien dans le domaine de l'économie sociale publié au cours des trois années civiles précédentes (copyright 2011, 2012 ou 2013).

Critères de nomination

- Ce livre peut aborder tous les aspects de l'économie sociale canadienne. Par exemple: les politiques en matière d'économie sociale, les rapports du secteur de l'économie sociale avec l'État, le bénévolat, la gouvernance, le développement des organisations à but non lucratif.
- Ce livre devra avoir contribué à l'avancement de la théorie, à l'élaboration du concept, à la recherche ou à la pratique. Il peut s'agir de monographies, de manuels, de comptes rendus journalistiques ou de guides.
- Ce livre pourra porter sur le secteur dans son ensemble ou sur un sous-secteur. Il pourra être rattaché aux disciplines de l'économie, de l'administration publique, du droit, de la science politique, de la gestion des organisations, du travail social, l'histoire, de la sociologie ou de l'anthropologie.
- Ce livre devra porter principalement sur le contexte canadien.
- Les livres signés par un ou plusieurs auteurs sont admissibles, sauf les livres collectifs regroupant des chapitres ou articles d'auteurs différents. Il n'est pas nécessaire que les auteurs soient des citoyens canadiens ou immigrants reçus.

Processus de sélection

Les dossiers peuvent être soumis par des particuliers ou par des éditeurs. Si vous avez publié ou lu un livre exceptionnel sur l'économie sociale au cours des trois dernières années, veuillez envisager de le proposer pour ce prix.

Les nominations doivent être envoyées avant le **31 JANVIER 2014** par courriel à luct@unb.ca et doivent contenir les informations suivantes:

Titre du livre

Auteur (s)

Date de publication

Maison d'édition (avec l'adresse et les coordonnées)

ISBN #

Très bref énoncé expliquant pourquoi ce livre mérite d'être considéré pour ce prix.

Le prix consistera en un certificat commémoratif et un abonnement d'un an gratuit à l'ANSER-ARES. Le ou la gagnant(e) du prix sera invité(e) d'honneur lors du banquet annuel de l'Association au cours de laquelle le prix sera décerné au mois de mai 2014.

Luc Thériault, Responsable du Comité des Prix de l'ARES